
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1009

På Miljøstyrelsens hjemmeside (www.mst.dk) kan man læse om værditabs-

ordningen, at “Efter en eventuel oprydning, kan der fortsat være forurening på

ejendommen, idet oprydningen udføres af hensyn til boliganvendelsen.” Vil

ministeren redegøre for baggrunden herfor, altså det at der alene er tale om

kompensation i forhold til boliganvendelse? Og vil ministeren bekræfte, at det-

te alene betyder en vurdering af eventuelle sundhedsrisici og ikke det tab en

boligejer kan opleve efter uforvarende at have erhvervet sig en grund, der ef-

terfølgende viser sig at være forurenet, og hvor forureningen klassificeres,

men hvor en fuldstændig oprensning opgives?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Astrid

Krag (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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